
Spolek Plzeň – Výsluní z. s. 

Informace o činnosti členů Spolku Plzeň – Výsluní z. s. v Komisi 

pro rozvoj Výsluní zřízenou Radou městského obvodu Plzeň 3 
 
Vzhledem k blížícímu se konci volebního období mi dovolte shrnout činnost zástupců Spolku Plzeň – 

Výsluní z. s. (dále Spolek) v Komisi pro rozvoj Výsluní (dále Komise). 

  

- Na základě jednání se starostou UMO Plzeň 3 Mgr. Davidem Procházkou byla zřízena na přelomu 

roku 2018/19 Komise pro rozvoj Výsluní. Zřízením Komise a jejím vhodným složením se tak 

naplnila snaha Spolku o navázání užší spolupráce s příslušným městským obvodem 

- Komise je poradní orgán Rady městského obvodu Plzeň 3 

- Komise je 9členná, kdy zástupci Spolku mají 4 zástupce v Komisi vč. pozice místopředsedy + 1 

nominovaný nečlen Spolku. Komise byla velmi dobře personálně obsazena, jelikož každý člen 

Komise na Výsluní bydlí a bylo tak možné se fundovaně vyjadřovat k řešeným problémům/návrhům. 

 

Na základě impulsu Komise se tak podařilo a daří (z)realizovat řady zlepšení na Výsluní: 

• Zřízení informačních tabulí 

• Zřízení e-mailové adresy Komise a webových stránek pro podávání podnětů z řad občanů 

• Navýšení kontejnerů na tříděný odpad, bioodpad 

• Navýšení letní a zimní údržby 

• Namátková kontrola a monitorování černých skládek 

• Instalace stojánků se sáčky na psí exkrementy a odpadkových košů 

• Zavedení MHD a zřízení zastávek 

• Osazení dopravního značení a rozcestníků 

• Rekonstrukce stávajících komunikací a budování chodníků (průběžně plněno) 

• Rekonstrukce stezky do Českého údolí 

• Rozšíření veřejného osvětlení (průběžně realizováno) 

• Osazení informačních měřičů rychlosti 

• Zlepšení bezpečnosti prostřednictvím městské a státní policie 

• Osazení herních dětských prvků 

• Dosažitelnost pro integrovaný záchranný systém 

 

Klíčovým problémem je vybudování vodovodu a kanalizace (hlavní priorita Spolku), což však není 

v kompetenci UMO Plzeň 3, ale jde o projekt města Plzně. Z tohoto důvodu Komise/Spolek iniciovala 

řadu schůzek ať už s náměstkem (v současné době primátorem) Mgr. Pavlem Šindelářem nebo 

vedoucím odboru investic Ing. Pavlem Grisníkem. Informace jsou na stránkách Spolku (vysluni.tode), 

případně Spolek organizuje veřejná setkání. 

Na závěr bych chtěl touto cestou poděkovat zejména Mgr. Davidu Procházkovi a celé Radě městského 

obvodu Plzeň 3 za zřízení Komise, Mgr. Bc. Michaele Cibulkové za výborné vedení a řízení Komise, 

Jaroslavu Větrovcovi za skvělé zázemí pro činnost Komise a v neposlední řadě všem členům Komise 

za jejich činnost. Zřízení Komise mělo zcela jistě významný vliv na zkvalitnění oblasti Výsluní a 

znamenal zásadní posun ve vnímání a přístupu k této oblasti. 

Děkuji. 

 

 

Petr Šunk 

Předseda Spolku 

5. 8. 2022 

   

 


